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§     1 Mötets öppnande 
Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 
och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet är till största delen 
digital, endast Mikael och Per-Ola är på plats i Idrottens Hus. 
_ 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes. 
_ 
 
§ 3 Justering  
Föregående protokoll justerades av Patrik Gardelin. Protokollet ligger redan på föreningens 
hemsida. Dagens protokoll justeras av Patrik Gardelin. 
_ 
 
§ 4 Inför Stångaspelen 2021 
 
  a.i) Pandemi 2021 förhållningsregler 

Att pandemin fortsätter även under 2021 är nu obevekligt. Johan Wallin har lagt ett 
förslag om att förlägga spelen över nio (9) dagar. Detta för att klara gränsen på 300 
personer i samling. Detta diskuterades men inget beslut togs angående denna begränsning. 
Mötet skjuter detta beslut till tiden före utskick av inbjudan till spelen. Styrelsen inväntar 
lättade restriktioner innan beslut kan diskuteras. 

 
a)  Avtal – FGI/SIF/FS 

Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och SIF ska kollas igenom. Olof gör detta, men 
under detta år kommer inget att förändras. Nyttjanderättsavtal ska avtalas mellan FGI 
och Stangmalmen, Olof kollar detta också. 
 

b)  Sponsring 2021 
Ligger för närvarande ganska platt då flertalet sponsorer inte har möjlighet i dagsläget 
att gå in med pengar. De pengar som har inkommit är av tvååriga avtal för 2020-2021 
och är c:a 15 000:-.  
 

c)  Bilaga GA/GT 
En andra kontakt är gjord och vi har fått samma avtal som förra året, och bilagan 
kommer att kosta 134 875:- ink moms. Då det inte inkommit några pengar till en 
bilaga 2021 kommer det bli svårt att få till detta. Det diskuterades om att eventuellt 
göra en egen tidning med egen distribution. Beslut tas senare under våren. Förslag 
inkom om att göra en enkät på FGIs Facebook-sida angående hur man vill ha tillgång 
till spelschema. Per-Ola tittar på detta. 

 
d) Marknadsföring 

Mer material till ex. Facebook önskas och detta kan skickas till kansliet.  
 

e) Entréer & anmälningsavgifter 
Avgifterna ligger kvar, efter höjningarna som beslutades för förra året, men det kan 
komma att bli svårt att ta inträde. Förslag att man kan lägga till pengar vid ingång, 
förutom entrén, som frivillig inbetalning, stöd. 
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Från förra årets protokoll: 
Entré: 80:- per dag och 140:- för hela helgen i entré. Däremot är anmälningsavgifterna 
ålagda en höjning. Nya priser för 2020: Bakpärk seniorer/Mix/Gubbar är nu 1050:- per 
lag. Bakpärk ungdomar/Paraklass kostar 595:- per lag. Frampärk seniorer är 945:- per 
lag. I Varpan ligger priserna kvar på förra årets nivå med 150:-/senior och 75:-/junior. 
 

f) Priser 
Kerstin har hört av sig till Odds Guld om priser till Mästarklass och priset är 560:- ink 
moms. Dessa ska beställas men väntas med graveringen. Hon frågade även att göra om 
2020 till 2028 till de redan graverade och detta kommer fungera, men att vi avvaktar 
att göra detta i nuläget. 
 

g)  Inbjudan 
Årets anmälningsblanketter ligger redan på hemsidan för nerladdning och ifyllnad. 
Inbjudan ska skickas ut, efter beslut tagits om vilket spel som ska arrangeras. 
Det som ligger i startgropen just nu är att sätta igång med databasens första steg med 
anmälningssidan. Pengar har inkommit via Idékontoret/Tillväxt Gotland för att sätta 
igång arbetet med denna anmälningssida.  
Alla kommittéer ska titta på vad som kan krävas utöver ordinarie arrangemang i de 
respektive sporterna, och i utskicket ska denna information finnas med (restriktioner 
etc). 
 

h) Arena 
Patrik Gardelin har tankar om att begränsa antalet personer i publiken med hjälp av 
utmärkta sittplatser. Eventuellt kan regler sättas upp om att man ska ha vaccination 
mot Covid-19 vid kontaktidrotter.  
 

i) Pärk 
Johans förslag om nio dagars spel finns med i beräkningen, men det är fullstort spel 
som det arbetas för. Dock måste det lättas på alla restriktioner om detta ska var en 
möjlighet. 
 

j) Varpa 
Anders tror att varpan kan genomföras som planerat med tre kastdagar. Söndagen är 
det flest personer på planerna, så här gäller att ha längre avstånd mellan målen. Det 
ska även säkras upp med fler funktionärer som ska vara på plats i varpaboden under 
spelen, så inte Anders är enda person att handha detta.  
 

k) Stangmalmen 
Gräset har mått bra av att det inte blev spel 2020. De nya toaletterna är på plats 
tillsammans med den nya lounge-läktaren. Olof ska höra med medarrangörerna om 
kostnader de haft under 2020. 
 

l)  Mat & Festarrangemang 
Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats. 
 

m)  Ljud 
Vi jobbar efter samma som förr-förra året med Roger Wickman. 
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n) Försäkringar 

Samma som förr-förra året, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 
 

o)  Tillståndsansökan 
Mikael kommer att ansöka om tävlings- och festtillstånd hos berörda parter, men 
väntar med denna ansökan tills det kommer andra förbättrade restriktioner. 
 

p) Organisation/ansvarsområden 
Carina informerade om att hon arbetar för att få till sjukvårdspersonal under spelen. 
Anders ska fråga inom militären om det kan finnas en möjlighet till detta. 

_ 
 
§   5 Parasportförbundet medlemskap 2021 

Mikael informerade om att FGI bör söka medlemskap i Parasportförbundet. Detta ger 
möjligheter för föreningen att söka bidrag för utveckling av gutniska idrotter för 
funktionsnedsatta personer.  
 
Tanken är också att Per-Ola på kansliet ska ha en delad tjänst med parasport som andra 
del. Detta för att täcka de ökade kostnader som blivit i och med avslutandet av det 
bidrag FGI fått för Per-Olas anställning. Detta är under projektering ännu. 

_ 
 
§ 6 FGIs årsmöte 2021 

Planen är att förlägga detta i Visby torsdagen den 11 mars klockan 19:00 i Idrottens Hus 
för max 8 deltagare. Mötet kommer ske digitalt på Teams och inbjudan ska skickas ut 
till alla föreningar.  

_ 
 
§ 7 Valberedningen 
Valberedningen fick olika namnförslag på nya personer till varpasektionen i FGI. Efter 
kontakt kommer Carina framöver att maila alla föreslagna namnen till kansliet. Stadgarna ska 
skickas till alla i styrelsen att se över innan utskick till årsmötet. 
 _ 
 
§ 8 Övriga frågor 

a) Stångaspelsböcker 
Att  Stångaspelsböcker kommer ut till äldreboende genom Carina och Sofie till 
deras närområde.   
b) Ekonomi 
Olof redogjorde för det ekonomiska läget där slutsatsen är att det blir ett underskott 
med 111 000:- för 2020.  
c) Nya Stångaspelsboken 
Bertil har skickat ut förfrågan om placeringar och annat för att få rätt uppgifter till 
den nya boken till Stångaspelens 100-årsjubileum. 

_ 
 
§ 9 Kommande möten 
11/3 inför årsmöte kl. 18:00 och detta blir både digitalt och i Idrottens Hus (max 8 personer). 
Motioner sammanställs och bereds här. 
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_ 
 
§  10 Avslutning 
Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang. 
___ 
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